

AssensSpejderne

Dagsorden for ledermøde 1. kvartal, mandag 13/1 2025 kl. 18.30 i Bæverhytten

Deltagere: Ledere & lederassistenter (frivilligt for hjælpere); minimum en leder fra hver gren: Søs, Ulla, Blomme, Sus, Gry, Viktor, Erik, Rune & Hanne.

- 1. Velkomst** ved gruppeledere. *Blomme er mødeleder.*
- 2. Valg af referent.** *Hanne indstilles.*
- 3. Opfølgning på referat fra sidste ledermøde, samt evt. fra bestyrelsesmødet.**
Opfølgning er skrevet ind i selve dagsordenen.

4. Status i grenene:

- a) Kort bordet rundt med stemning og børnetal i hver gren ved grenlederne.

Mikro & Mini: 13 mikro, 17 mini. Nu inddelt i patruljer og med differentieret program, meget mødestabile og søde ved hinanden.

Junior: 8 junior. Glade spejdere og god tid til arbejdet med dem.

Trop: 4 trop. Desværre ikke flere, men de fire er aktive.

Senior: 11 senior. Mange gode ideer, men folk er også lidt spredte geografisk.

- b) Status på ledere og/eller hjælpere i grenene?

- *Hanne aktiverer det nye modul på hjemmesiden, så man kan se, at vi er åbne for nye ledere.*
- *Michael er stoppet som leder desværre, men Sus "prøver os nu af" i mini- og mikrogrenen. Sus havde kage med til ledermødet, så vi håber, hun bliver! Tea er på prøve som hjælper i mini- og mikrogrenen også.*
- *Gry skal 1. april i militæret. Mads og Emil Rune kommer, når de kan.*

5. Planlægning af fælles aktiviteter på tværs af grene:

- a) Jubilæum 25/1 - ved udvalget: Hvad skal der ske og hvem skal gøre hvad? *Blomme, Søs og Ulla gennemgik program og planer herfor. Bestyrelsen er tiltænkt at hjælpe med forplejning og praktik. Alle ledere må meget gerne deltage og ellers melde afbud til Ulla. Søs bager kage til om eftermiddagen. Rune laver en faneholder. Alle deltagende får et jubilæumsmærke. Rune og Blomme har lavet en opdatering af jubilæumsskriftet for de senere år, men mangler årsberetninger fra et par år. Vi skal rydde op i hver gren tirsdagen inden.*

- b) Sæbekasseløb 2/2 for junior og trop: Noget der skal koordineres? *Alt ok.*
- c) Husk til programmer i grenene, at der er Tænkedag 25/2 (22/2). Korpset laver materiale, som man kan bruge.
- d) Kort status på fælleslejr 4-6/4 – ved Søs. *Skovdam er booket og Stine har lovet at være madmor. Søs foreslår, at vi laver et mærke med årsmærker – det er der opbakning til. Det bliver gammeldags spejderlejr. Pris bliver 250 kr. Søs siger til, hvis hun får brug for hjælp.*

6. Planlægning af leder- og divisionsarrangementer:

- a) Drøfte input til bestyrelsesmødet 20/1. *Blomme giver Pernille besked om, at banken stadig har den tidligere formand stående som kontaktperson. Rune undersøger, om han kan ændre Connies navn på Google.*
- b) Drøfte input til grupperådsmødet 24/2. Selve ansvaret for planlægningen er bestyrelsens. *Alle grene skal sende beretning til forpersonen Pernille senest 14. dage før.*
- c) Husk, der er PL/PA- og lederkursus i divisionen 7-9/3. Hvem skal med? *Det kunne være herligt, hvis vi var flere afsted. Lederkurset er kun lørdag.*
- d) Husk, der er KAMIK for ledere og senior 17/3 i divisionen.

7. Økonomi & praktik:

- a) Udeståender ved hytten og/eller grunden efter arbejdsdag - ved Rune: *Rune overvejer, om noget skal ordnes og samler det til bestyrelsesmødet.*
- b) Status på perlesten - ved Søs. *Søs mangler at give besked ift. regning. Vi skal hjælpes ad med at rive dem på plads.*
- c) Status på vask i lille badeværelse - ved Erik. *Laves i weekenden.*

8. Næste møde jf. årshjulet:

2. kvartal, 24. marts kl. 18.30.

Emner: Rød tråd ved gruppelederne (inkl. mærker til de forskellige grene). Samt aftaler mv ift. fælleslejren.

9. Eventuelt

- Kampagner fra korpset; skal vi være med? *Kan nogen lytte med 22. januar: Vi vil gerne bakke op og være med fra AssensSpejderne af. Søs, Hanne & Erik vil gerne planlægge noget til 11. maj.*

Fra DDS: "Vi ved, at langt de fleste spejdere starter i vores fællesskab, fordi deres forældre vælger det som en fritidsaktivitet. Derfor lancerer vi i april 2025 en ny 'Bliv Spejder'-kampagne, der skal få flere forældre til at melde deres børn til spejder.

Den overordnede idé med kampagnen er, at forældrene skal kunne se værdien i, at deres barn finder det spændende og motiverende at lære om naturen og spejderfærdigheder. Som del af det, skal spejdergrupper i Det Danske Spejderkorps afholde to nationale åbent hus-dage: Spejderdag 11. maj og Spejderforældredag 17. august.

Den 22. januar afholdes spørgetime, hvor du kan blive klogere på kampagnen. Du kan få idéer til, hvordan jeres gruppe kan holde Spejderdag og høre mere om det fysiske kampagnemateriale, som I kan bestille til dagen. Og så er der selvfølgelig mulighed for at stille spørgsmål til det hele."

- *Viktor vil gerne på klatrekursus. Viktor giver Blomme besked, om flere fra klanen vil med, så bestyrelsen kan spørges til finansiering. Vi kan overveje at søge penge til klatregrej til gruppen, hvis vi får instruktører.*
- *Søs var med på korpsrådsmødet og det var megafedt.*